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Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkallingen. 

Merknader til sakslisten: 

· Ønske om å flytte sak 8/23 til kl. 13:00 for å ha Fauna KF tilstede 

· Per-Gunnar Skotåm: Ber om at sak 12/23 behandles for åpne dører. Tas opp under 
saken. 
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Sakslisten med endringer ble enstemmig godkjent. 

 

Spørsmål: 

Nils-Christian Steinbakk: 
1.  Brev til LHL angående oppsigelse av leieforhold. Hva er motivet med å si opp avtalen flere 
år før den går ut? 
2. Finneidarkivet. Ber om orientering om hva som er tenkt. 
 
Kathrine Moen Larsen:  
1. Søppelhåndtering i Sulitjelma om vinteren? 
2. Brannberedskapen i Sulitjelma; vaktordning 

Hilde Dybwad: 
1. Vil ordfører delta på møte med Fylkeskommunen angående videregående skole? 
2. Erfaringene med de nye vedtektene i Helsetunets boretslag. Blir beboerne ivaretatt?  

Kassandra Petsa: 
1. Viser til innsendt spørsmål angående eldreomsorgen i Fauske i forbindelse med 
dokumentaren i NRKs Brennpunkt. 

 

Habilitet 

Ronny Borge: Sak 12/23. Han sitter i styre i SKS 

Marlen Rendall Berg: Sak 11/23. Hun er gift med søker. 

 
 
Orienteringer fra ordfører 

1. Presentasjon av den nye lederstaben. 
2. Høyesterettsdommen, Perpetuum. Leder ved VVA, Frank Zahl orienterte. Dommen ligger 
som informasjon i møteportalen. 
3. Ban/Gabrielsen har anket sak angående eiendommene i sentrum til Høyesterett. 
4. Informasjon om Regionrådsmøte neste uke. 
 

Orienteringer fra kommunedirektøren   

1. Salten Brann og vaktordning i Sulitjelma. Status fra Salten Brann ligger i informasjonen i 
møteportalen. 
2. Ordfører har hatt møte med Iris Salten og gitt tilbakemelding om at de må ha utstyr for å få 
hentet avfall på vinteren. Ordfører skal ha oppfølgningsmøte.  
3. Stabsleder May-Britt P. Delbekk orienterte om sykefravær og årsavslutning. 
Presentasjonen ligger under informasjon i møteportalen. 
4. Kommunalsjef Ann-Elise Os svarte på spørsmål fra representanten Petsa. Svarene ligger 
under informasjon i møteportalen. 
5. Stabsleder Tom Erik Holteng orienterte om prosses oppfølging av vedtak; Rådhuset. 
6. Kommunalsjef Anne-Elise Os orienterte om storkjøkkenet og gjennomgang av all 
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bygningsmasse i helse og omsorg. 

 

Diskusjon postterminal: 

Ordfører vil jobbe tverrpolitisk for å få en løsning i saken. Vi må få frem alle gode argumenter 
for å få beholde Posten på Fauske. 

 

Svar på spørsmål: 

Nils-Christian Steinbakk: 
1. Kommunedirektøren svarte: Kommunedirektøren følger opp politiske vedtak. 
2. Kommunedirektøren svarte: Dette må vi komme tilbake til i formannskapet. 

 

Kathrine Moen Larsen:  
1. Ordfører svarte under orienteringen fra kommunedirektøren. 
2. Besvarte kommunedirektøren under orienteringer fra kommunedirektøren. 

 

Hilde Dybwad: 
1. Ordfører besvarte at hun ville delta på møtet. Gruppelederne er også invitert. 
2. Kommunedirektøren svarte at hun vil komme tilbake i neste formannskapsmøte med svar.  

 

Kassandra Petsa: 
1. Kommunalsjenen svarte under orientering fra kommunedirektøren. 

 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 10.02.23 
 
 
Lena Sagnes 
møtereferent 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
uordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 
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Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
001/23 Godkjenning av møtebok  

002/23 Referatsaker i perioden  

003/23 Økonomi- og finansreglement  

004/23 Fastsetting av planprogram for kommunedelplan helse, 
omsorg og velferd 2023-2030 

 

005/23 KS Debatthefte I - Evne og kraft til å bære  

006/23 Debatthefte II - 2023 - Mellomoppgjøret 2023  

007/23 Tilbakemelding om prosjekt Valnesfjord skole  

008/23 Handlingsplan 2023-2024 - Eierskapsstrategi - FaunaKF  

009/23 Innspill til bruk av Iris-fondet 2023  

010/23 Tilskudd Fauske kommune Næringsfond  

011/23 Tilskudd fra Fauske kommunes næringsfond til Salten ROV  

012/23 Emisjon i Salten kraftsamband AS og kjøp av aksjer i SISO 
Energi AS 

Unntatt 
offentlighet 
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001/23: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 13/2022 godkjennes. 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 001/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 13/2022 godkjennes. 

 
 
 
002/23: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 002/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
003/23: Økonomi- og finansreglement 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Helge Akerhaugen orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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FOR- 003/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 

 
 
 
004/23: Fastsetting av planprogram for kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023-
2030 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 004/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
 
 
 
005/23: KS Debatthefte I - Evne og kraft til å bære 
 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Formannskapet slutter seg til kommunedirektørens forslag til svar i saken på 
spørsmålene som KS stiller i Debatthefte I – Evne og kraft til å bære.  
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Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
1. Hva er de mest relevante utfordringene fremover? 
 
I Fauske kommune mener vi at Debatthefte I treffer godt på de mest relevante utfordringer vi 
ser fremover. I tillegg ønsker vi særskilt å trekke frem ytterligere to langsiktige utfordringer 
som krever økt fokus; fastlegeordningen som er under press i mange kommuner rundt om i 
landet og elektrifiseringen av Norge som stiller større krav til strømnettet. 
 
Fastlegeordningen: Kommunen er klar over at KS er i prosess sammen med myndighetene i 
videreutviklingen av ordningen, men ettersom det er av avgjørende karakter at kommunene 
må ha tilstrekkelig handlingsrom til å ivareta vårt ansvar, velger vi å ta det med. 
 
Det er nødvendig å iverksette flere tiltak for å møte utfordringene i fastlegeordningen. Det vi 
særlig merker oss er at det stadig blir mer krevende å rekruttere leger til næringsdrift. Det er 
flere som søker seg til kommunale fastlegehjemler. Det er sentralt at finansieringssystemet 
legger til rette for at næringsdrift kan bestå. Vår kommune, med mange flere kommuner, tyr 
stadig oftere til ulike supplerende økonomiske virkemidler for å få næringsmodellen til å 
fungere. Det er blitt en utgiftspiral som vi ikke ser slutten av, og det går i sin tur ut over andre 
tjenester og tilbud til kommunens innbyggere. Det er ikke bærekraftig. KS må fortsatt ha stor 
oppmerksomhet i dette arbeidet. 
 
Elektrifisering: Fauske ligger i Nordland fylke, og Nord-Norge har et kraftoverskudd (foreløpig) 
som ikke blir godt nok utnyttet fordi strømnettet er for dårlig (flaskehals). Det er store 
regionale forskjeller på kraftoverskuddet, og det er på ingen måte brukt opp i Nord-Norge - 
ennå. Det er mye innestengt fornybar kraft, samtidig som det er skissert en forventning om at 
behovet for strøm vil øke betydelig i årene fremover ifm. elektrifiseringen av Norge. 
Elektrifiseringen stiller større krav til strømnettet som skal frakte nok strøm til de stedene vi 
trenger den. Men dagens strømnett er presset, og det er både dyrt og krevende å bygge nytt 
nett. Nettproblematikken er et faktum og må så ofte som mulig opp på samfunnsagendaen og 
derfor løfter vi problemstillingen her. For slik det er nå, kan kommunene, regionene og 
nasjonen gå glipp av store industrielle muligheter på grunn av utilstrekkelig nettkapasitet. 
Dette vanskeliggjør kommunene i samfunnsutviklerrollen. Og, dette er til hinder for å løse 
problemet med kraftbehovene og det sinker prosessen når Norge skal nå sine klimamål. 
Nettselskapene er regulert av myndighetene, men myndighetene må være villig til å se på 
løsninger utover det vi i dag kjenner. Her kan KS bidra til å sette fokus på at dette arbeidet må 
intensiveres, ved å fremme utfordringsbildet både mht. klima og miljø og i et 
utviklingsperspektiv. Kommunene og regionene klarer ikke å løse slike floker lokalt eller 
regionalt alene. 
 
I tillegg står vi daglig ovenfor flere ulike utfordringer vi mener det er viktig å ha fokus på: 
 
Vedvarende mangel på personell og kompetanse: Med bakgrunn i en aldrende 
befolkningssammensetning der flere eldre gir økte helse- og omsorgsbehov, vil det bli svært 
krevende å dekke behovet for kompetent arbeidskraft, til å levere tjenester og oppgaver som 
kommunens innbyggere forventer. Det oppleves å være disharmoni mellom det staten 
forventer levert av kommunene og pengene som bevilges, og et spørsmål vi stiller oss i 
denne sammenheng er hva som er godt nok når det kommer til leveranse av f.eks. helse- og 
omsorgstjenester? 
For å tiltrekke seg kompetent arbeidskraft, står kommunen også ovenfor problematikk knyttet 
til lønn og betingelser. Lærerstreiken sommeren 2022 er et eksempel på dette. Et annet 
eksempel er å kunne tilby en bærekraftig fastlegeordning for innbyggerne uten at kostnadene 
blir ekstreme. 
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Mer detaljert styring: Det er større kompleksitet i det ansvaret kommunene er pålagt i dag enn 
tidligere, og man stilles ovenfor et stort omfang av lovkrav. Særlig på velferdsområdene ser vi 
tendenser til mer detaljert styring gjennom blant annet krav i lov og forskrift knyttet til 
prosedyrer, dokumentasjon, kompetanse og bemanningsnormer. Det er krevende å ivareta 
lovkravene fullt ut, og det trengs kompetanse for å oppfylle kravene som stilles. Det er en 
svært uheldig utvikling at kommunene detaljstyres gjennom økte lovkrav, omfattende 
rapportering og øremerkede midler. 
 
Demokratiet utfordres: Hvis vi ser til utviklingen i demokratiet, kreves det også mer av 
lokalpolitikerne enn tidligere. Rammene er trangere og man stilles ovenfor store komplekse 
saker som utfordrer lokaldemokratiet. Vi registrerer også at debattene er hardere og 
beslutningene er vanskeligere å fatte. Naturverdiene er under press, samtidig som det er 
behov for både mer energi og økt tilgang til mineraler. Dette krever gode nasjonale rammer, 
men også at kommunene sitter igjen med en betydelig andel av verdiene som skapes. 
 
2. Hvordan styrke lokaldemokratiets evne og kraft til bærekraftig arealbruk? 
 
Mangelfullt regelverk for vindkraft i kommunene: Det er ulike rettigheter for vind og 
vannkraftutbygginger, og ettersom det mangler et tilstrekkelig lovverk for vindkraftutbygginger 
som gir lokalsamfunnet en kompensasjon for ulempene og en rimelig andel av den 
verdiskapning som finner sted ved bruk av arealer og lokale naturressurser, setter det 
lokalpolitikerne i en svært utfordrende og komplisert skvis mellom vern vs. vekst. For 
vannkraft har dette blitt sikret gjennom særskilte ordninger hjemlet i lovverket, og her finnes 
det ordninger med konsesjonskraft, konsesjonsavgifter og naturressursskatt til 
vertskommunen. 
Energiutredningen NOU 2012:9 oppsummerte det slik (side 70): 
«Helt fra vannkraftens barndom har det i Norge vært allmenn enighet om at de naturressurser 
som tas i bruk har en lokal tilhørighet, og at de distrikter som avstår sine naturressurser til 
energiproduksjon har krav på en andel av den verdiskapingen disse naturressursene gir 
opphav til.» 
 
Kommunen kan ikke se noen prinsipiell forskjell mellom vannkraft og vindkraft når det gjelder 
dette. Rammeverket for utbygging av vindkraftverk ivaretar ikke kommunens og 
lokalsamfunnets interesser på en god nok måte. Stortinget har erkjent dette i forbindelse med 
behandlingen av vindkraftmeldingen, hvor det ble vedtatt at konsesjonssystemet skal endres 
og at vindkraftutbygging skal innlemmes i plan- og bygningsloven. Endringene er ennå ikke 
på plass. 
 
Ved utbygging av vindkraftverk bidrar kommunene med fornybar energi. Kommunene sitter 
igjen med for stor usikkerhet og for få fordeler sammenholdt med at det ofte er store 
naturinngrep og ulemper som ikke blir kompensert slik som for vannkraften. De samlede 
negative konsekvensene for lokalsamfunnet, herunder naturmiljø, landskap, friluftsliv og 
reindrift kan bli betydelige. Oppdatert lovverk knyttet til vindkraft vil derfor være avgjørende for 
å ivareta kommunen og innbyggernes interesser. 
 
 
3. Hvordan få til en raskere omstilling og mobilisering av ressurser? 
 
Omstilling og endringsledelse er en heltidsjobb som krever struktur, dedikasjon, tid og 
ressurser. KS kan bistå i dette arbeidet, for eksempel ved å bidra til å redusere antallet 
sentrale føringer, som kan oppleves som hindringer for kommunes evne til å organisere 
driften hensiktsmessig og hvordan vi best mulig kan løse våre oppgaver. «Oppdraget» ligger i 
at kommunene må løse sine oppgaver på andre måter i fremtiden, altså å gå fra tradisjon til 
innovasjon, og da kan for mange sentrale føringer og for stor detaljrikdom fra departement og 
direktorat virke begrensende. 
 
Det er kommunene som best kjenner utfordringene. Nye metoder, kompetansebehov og 
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oppgaveløsing må komme fra kommunene i tett samarbeid med relevante aktører. KS kan 
bidra til at det blir enklere for kommunene å løse sine oppgaver, særlig med å jobbe for å 
forenkle bruken av lov- og avtaleverk, blant annet knyttet til arbeidstidsbestemmelser. 
 
Nye løsninger utfordrer tradisjonelle arbeidsmåter og infrastrukturtenkning, for stadig ser vi 
nye metoder og løsninger som er digitalt orientert, elektrifisert og teknologidrevet. Her kan 
kommunene og KS sammen ha fokus på den aktive rollen ved å delta i og etablere relevante 
nettverk og partnerskap med bl.a. næringsliv, forskning og andre aktører når fremtidens 
løsninger skal utvikles. Oppmerksomheten bør rettes mot å gå fra tradisjon til mer innovasjon. 
En viktig oppgave er derfor å koble innovasjonsinitiativ med forsknings- og 
utdanningsinstitusjoner. 
 

 
Forslag fra Ap og R, foreslått av Kathrine Moan Larsen,      Arbeiderpartiet 
Kommunedirektørens forslag med følgende setninger strykes: 
 
Pkt 2, 3 avsnitt, siste setning strykes. 
 
Pkt 3 Erfaringer viser at bla gjennom arb.tidsbestemmelser og fagforeningens vetorett knyttet 
til alternative arb.tidsordninger, så kan KS bidra til forenklingog raskere omstilling og 
mobilisering av ressurser. 

 
KRF's forslag ble trukket. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig forkastet. 
AP/R's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 005/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Formannskapet slutter seg til kommunedirektørens forslag til svar i saken på spørsmålene 
som KS stiller i Debatthefte I – Evne og kraft til å bære med følgende strykninger: 
 
Pkt 2, 3 avsnitt, siste setning strykes. 
 
Pkt 3 Erfaringer viser at bla gjennom arb.tidsbestemmelser og fagforeningens vetorett knyttet 
til alternative arb.tidsordninger, så kan KS bidra til forenklingog raskere omstilling og 
mobilisering av ressurser. 

 
 
 
006/23: Debatthefte II - 2023 - Mellomoppgjøret 2023 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 
Formannskapet slutter seg til kommunedirektørens forslag til svar i saken på 
spørsmålene som KS stiller i Debatthefte II – 2023 – Mellomoppgjøret 2023. 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 006/23 Vedtak: 
Vedtak: 
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Formannskapet slutter seg til kommunedirektørens forslag til svar i saken på 
spørsmålene som KS stiller i Debatthefte II – 2023 – Mellomoppgjøret 2023. 

 
 
 
007/23: Tilbakemelding om prosjekt Valnesfjord skole 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 007/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  

 
 
 
008/23: Handlingsplan 2023-2024 - Eierskapsstrategi - FaunaKF 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauna KFs vedlagte handlingsplan for 2023-2024 vedtas. 

 
 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Sp, H, Frp og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Det forutsettes at samfunnsplanen legges til grunn, og at Fauna skal være en tilrettelegger for 
grønn 
vekstkraft i Fauske kommune. Klima- og naturhensyn er grunnleggende elementer i dette. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
SP/ H/FRP/Krf tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 008/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauna KFs vedlagte handlingsplan for 2023-2024 vedtas. 

Det forutsettes at samfunnsplanen legges til grunn, og at Fauna skal være en 
tilrettelegger for grønn vekstkraft i Fauske kommune. Klima- og naturhensyn er 
grunnleggende elementer i dette. 

 
 
 
009/23: Innspill til bruk av Iris-fondet 2023 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

* 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og Nordland. 
Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK, fordelt over 3 år. 
 
Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre forprosjektet / detaljprosjektering som har 
en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er det 
Stortinget anvender som beslutningsgrunnlag når det tas investeringsbeslutninger. Prosjektet 
vil etter ende forprosjekt være klart til å sende prosjektet ut på anbud. 
 
Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS fondet 
til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler hentes fra Fauske kommune og Nordland 
fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av prosjektet og endelig 
beslutningsgrunnlag for statlig investering og realisering. Prosjektet er avhengig av videre 
framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i prosjektet. 
 
2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 2030. 
Salten bør 
tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på plass nødvendig 
infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det foreslås å styrke 
Salten Regionråds 
samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage nødvendige analyser, strategier og 
gjennomføringsplan for dette. 
 
 
 

 
Sjønstå Gård:  
Nils-Christian Steinbakk og Kathrine Moan Larsen ble enstemmig erklært inhabile i spørsmålet, 
men det ble ikke fremmet noe forslag. 
 
SP/H/KRF/FRP forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 009/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
 1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og 
Nordland. Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK,  fordelt over 3 år. 
 
 Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre  forprosjektet / detaljprosjektering 
som har en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er 
det Stortinget  anvender som beslutningsgrunnlag når det tas 
investeringsbeslutninger. Prosjektet vil etter ende forprosjekt være klart til å sende 
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prosjektet ut  på anbud. 
 
 Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS 
fondet til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler  hentes fra Fauske 
kommune og Nordland fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av 
prosjektet og endelig beslutningsgrunnlag  for statlig investering og realisering. 
Prosjektet er avhengig av videre framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i 
prosjektet. 
 
 2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 
2030. Salten bør 
 tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på plass 
nødvendig 
 infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det foreslås å 
styrke Salten Regionråds 
 samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage nødvendige analyser, strategier og 
gjennomføringsplan for dette. 

 
 
 
010/23: Tilskudd Fauske kommune Næringsfond 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Formannskapet bevilger 150.000 kroner fra Fauske kommunes Næringsfond for 
gjennomføring av forprosjektet Stedsutvikling Valnesfjord – tettstedspakke.  
 
Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. Beløpet gis 
som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. november 2008 nr. 
1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 000 euro i en periode 
på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at støttemottakeren gir skriftlig 
tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte foretaket har mottatt i de 
foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den samlede 
bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 
 
Etter gjennomføringen av forprosjektet legges det fram en rapport som referatsak til 
formannskapet.  
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 010/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Formannskapet bevilger 150.000 kroner fra Fauske kommunes Næringsfond for 
gjennomføring av forprosjektet Stedsutvikling Valnesfjord – tettstedspakke.  
 
Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. Beløpet gis 
som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. november 2008 nr. 
1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 000 euro i en periode 
på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at støttemottakeren gir skriftlig 
tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte foretaket har mottatt i de 
foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den samlede 
bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 
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Etter gjennomføringen av forprosjektet legges det fram en rapport som referatsak til 
formannskapet.  

 
 
 
011/23: Tilskudd fra Fauske kommunes næringsfond til Salten ROV 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 
ROV Salten ved Eirik Sundsfjord gis et tilskudd på inntil kroner 170.000 for investering 
ved etablering av nytt foretak. Beløpet tilsvarer 20% av de totale 
investeringskostnadene. 
 
Tildelingen skjer under forutsetning av at investeringen blir gjennomført slik det framgår i 
søknaden. Tildelingen gis i henhold til vedtekter og vilkår for tildeling fra Fauske 
kommunes Næringsfond.  
 
Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. Forskrift av 14. 
november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 
000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 
støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 
foretaket har mottatt i de foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 
samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Marlen Rendall Berg (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun er gift med søker. 
Berg ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd c. 
Audun Dahl (SP) tiltrådte. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 011/23 Vedtak: 
Vedtak: 

ROV Salten ved Eirik Sundsfjord gis et tilskudd på inntil kroner 170.000 for investering 
ved etablering av nytt foretak. Beløpet tilsvarer 20% av de totale 
investeringskostnadene. 
 
Tildelingen skjer under forutsetning av at investeringen blir gjennomført slik det framgår i 
søknaden. Tildelingen gis i henhold til vedtekter og vilkår for tildeling fra Fauske 
kommunes Næringsfond.  
 
Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. Forskrift av 14. 
november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 
000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 
støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 
foretaket har mottatt i de foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 
samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 
 
 
012/23: Emisjon i Salten kraftsamband AS og kjøp av aksjer i SISO Energi AS  
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Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
                  
 

 
                  
 

Ronny Borge (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er styremedlem i SKS. 
Borge ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd e. 
Audun Dahl (SP) tiltrådte. 
 
Per-Gunnar Skotåm (R) foreslo at saken skulle behandles for åpne dører. 
Saken ble vedtatt behandlet for lukkede dører med hjemmel i kommuneloven § 11-5, tredje ledd 
b med 8 (3AP, 1FRP, 1KRF, 3SP) mot 1 (1R) stemme for åpne dører. 
 
 
 
            
 

 
 
 


